
 
 

 

 

 
 
 Pan  
 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 

 

Z A P Y T A N I E  

 

w sprawie placu przy ul. Obrońców Tobruku 

 
 
 Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 Pod koniec 2023 roku inwestor, który zakupił działki przy ul. Obrońców Tobruku (nr ew. 118/42 i 118/16, ark. 

28, obr. 0050), przedstawił swoje koncepcje dotyczące ich zabudowania Radzie Osiedla Naramowice. Następnie 

zorganizował zebranie z mieszkańcami, które jednak nie doszło do skutku (przyszło ponad 300 osób, a inwestor 

przygotował salę na około 50). Mimo obietnicy ze strony właściciela nie zorganizowano już kolejnego spotkania z 

mieszkańcami Wilczego Młyna.  

 W marcu 2024 roku rozpoczął on nielegalną (najprawdopodobniej) wycinkę drzew na tym terenie. W tej 

sprawie interweniował do Straży Miejskiej i Wydziału Klimatu i Środowiska Urzędu Miasta ówczesny radny Paweł 

Sowa. 

 W związku z powyższym pragnę złożyć uprzejme zapytanie: 

1) Czy właściciel wspomnianych działek złożył do miasta jakiekolwiek wnioski (na przykład o zmiany w miejscowym 

planie zagospodarowania przestrzennego lub o warunki zabudowy lub pozwolenie na budowę)? 

2) Jak zakończyła się sprawa wycinki drzew? Czy zostały nałożone jakieś kary w tej sprawie lub toczy się 

postępowanie, którego stroną jest miasto?  

 

 Z poważaniem 
 

(-) Adam Szabelski 

Adam Szabelski 

Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań, 11 stycznia 2025 r. 


